

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 07-04-2024 02:45:58 PM Subject: the date of Distribution dividends to shareholders</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 07-04-2024 02:45:58 PM الموضوع: موعد توزيع أرباح المساهمين</p>
<p>With reference to the approval of the General Assembly of Shareholders in its ordinary meeting held on 7/4/2024 to distribute cash dividends by (45 %) of the paid-up capital of the company, equivalent to an amount of ( 450 ) fils per share after tax for the registered shareholders in the company's records on 7/4/2024 , we would like to inform you that the distribution of cash dividends will begin on Monday , 8/4/2024 from 9:00 AM until 3:00 PM and on 14/4/2024 from 8:00 AM until 4:00 PM .</p>	<p>إشارة الى موافقة الهيئة العامة للمساهمين في اجتماعها العادي المنعقد بتاريخ 2024/4/7 على توزيع أرباح نقدية بنسبة (45%) من رأس مال الشركة المدفوع أي ما يعادل مبلغ (450) فلس للسهم الواحد خالص الضريبة لمالك السهم المسجل أصولاً في سجلات الشركة بتاريخ 2024/4/7 ، نود إعلامكم بأنه سوف يتم البدء بتوزيع الأرباح النقدية اعتباراً من الساعة التاسعة صباحاً ولغاية الساعة الثالثة ظهراً من صباح يوم الاثنين الموافق 2024/4/8 ومن الساعة الثامنة صباحاً ولغاية الساعة الرابعة عصرًا اعتباراً من تاريخ 2024/4/14 حسب مضمون صيغة الإعلان المرفق.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة</p>